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KIF Alpin Møtereferat - styremøte 
 

Møte dato: 11.6.2019   Sted: KIF- huset 
 

Skrevet av: Camilla Solsvik 
 

Sign:  Date: 11.6.2019 

 
Deltakere      Ikke tilstede 

Elsa Giljan 
Rodolphe Peillaud 
Thomas Sem Grøstad 
Camilla Solsvik 
JosteinTandberg 
Thomas Løver 

 

  
 

Punkt Referat 
 

Agenda:  
1. SL- gjennomgang endelig budsjettplan neste sesong 
2. Anastasias kontrakt 

 
1.  GJENNOMGANG ENDELIG BUDSJETTPLAN 

• U14/16/18, 50% Kongsberg (2 stk), (3) Drammen Kongsberg+samling, 
Kongsberg+samling (9+1 bare Kongsberg). (totalpakke= 7000). Ikke rom for å ta 
ned pris 

• U12 Kongsberg 7 stk, Kongsberg+samlinger 10 
• U10 Treningsavgift på kr 250 basert på 12 stk 
• Kostnader felles hovedtrener: sikring av traseer, rennkomite ansvar og kvalikrenn 
• Foreldre: Teknisk ansvarlig/port reparasjon, rennleder SB1 renn må vi finne 
• Vi betaler ikke for SU- møter, trenermøter, foreldremøter. Dette skal være innbakt 

i treningsraten 
• 5.400 kr i underskudd 
• 4.050 på utstyr innenfor  
• Budsjett 260.000 – vedtas av styret 
• SB1- renn endres til 2 stk på lørdager i stedet for torsdager (SL+SSL) 
• Informasjon om påmelding til samlinger innenfor og utenfor U10++ 
•  

2.  ANASTASIAS KONTRAKT 
• Diskusjon rundt Anastasias kontrakt 
• Satser på enighet 

3.  ANNET:  
• GOD SOMMER! 
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